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Bomenbeleid Dordrecht
Verzonden vanuit Mail voor Windows
Geachte gemeenteambtenaar,
Ik zou hierbij graag een WOB verzoek indienen. Mijn vraag is hoeveel bomen er in Dordrecht sinds 2010 
tot heden zijn gekapt en geplant elk jaar? Ik heb de indruk dat er meer bomen zijn verdwenen dan 
bijgekomen. Het gaat hierbij om bomen binnen de bebouwde kom dus niet in de buitengebieden. 
Ik wacht u antwoord af.
Hoogachtend,
Dhr HJM Jansen

"Eric Jansen" <hjm.jansenl@live.nl>
Wed, 29 Mar 2023 17:03:09 +0200
"Gemeente Dordrecht" <Gemeente.Dordrecht@dordrecht.nl>
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